

Everyone knows that the Internet connects people, but now it does than that it connects Objects, too.

الجميع يعرف أن الإنترنت يربط الناس، ولكن الآن يفعل ذلك من أنه يربط الكائنات أيضا في هذه الأيام

computers often communicate with each other, for example, your TV automatically downloads your favourite TV show, or your'sat nav system tells you where you are This is known as the "Internet of Things", 10 and there's a lot more to come. In just a few years' time

غالبًا ما تتواصل أجهزة الكمبيوتر مع بعضها البعض، على سبيل المثال، يقوم التلفزيون تلقائيًا بتنزيل برنامجك التلفزيوني المفضل، أو نظام الملاحة الخاص بك يخبرك أين أنت يعرف هذا باسم "إنترنت الأشياء"، وهناك الكثير في غضون سنوات قليلة فقط

experts say that billions of machines will be connected to each other and to the Internet. As a consequence, computers will increasingly run our lives for us .

يقول الخبراء أن المليارات من الآلات سوف تكون مرتبطة ببعضها البعض والإنترنت، ونتيجة لذلك، وأجهزة الكمبيوتر سوف تدير حياتنا على نحو متزايد بالنسبة لنا

For example, your fridge will know when you need more milk and add it to your online shopping list, your windows will close if it is likely to rain, your watch will record your heart rate and email your doctor, and your sofa will tell you when you need to stand up and get some exercise !

على سبيل المثال، الثلاجة سوف تعرف عندما تحتاج المزيد من الحليب وإضافته إلى قائمة التسوق الخاصة بك على الإنترنت، وسوف تغلق النوافذ الخاصة بك إذا كان من المرجح أن المطر، ساعتك سوف تسجل معدل ضربات القلب الخاص بك واترسل مع طبيبك، أريكتك الخاصة سوف تخبرك إذا كنت في حاجة للوقوف والحصول على بعض التمارين الرياضية!

Many people are excited about the 'Internet of Things'. For them, a dream is coming true.

كثير من الناس متحمسون لـ "إنترنت الأشياء". بالنسبة لهم حلم يصبح حقيقة،

They say that our lives will be easier and more comfortable. However, others are not so sure. They want to keep control of their own lives and their own things.

يقولون أن حياتنا ستكون أسهل وأكثر راحة. ومع ذلك، والبعض الآخر غير متأكد. انهم يريدون الحفاظ على السيطرة على حياتهم وأشياءهم الخاصة

In addition, they wonder what would happen if criminals managed to access their passwords and security settings. The dream could easily become a nightmare

وبالإضافة إلى ذلك، فإنهم يتساءلون ماذا سيحدث إذا تمكن المجرمين من الوصول إلى كلمات المرور الخاصة بهم وإعدادات الأمان. الحلم يمكن أن يصبح بسهولة كابوسا